



北京世纪通衡国际技术咨询有限责任公司

CBS INTERNATIONAL INDUSTRIAL TECHNOLOGY CONSULTING CO., LTD.

北京市翠微路 2 号中国印刷科学技术研究所科贸西座 X201 邮编: 100036

TEL: +86(0)10-68213996 FAX: +86(0)10-68215016

## Application for NSF Testing and Certification NSF 检测认证申请表

We are very pleased to receive your application for an estimate/quote package, as well as an application for services of CBS. In order to better serve you, we request the following information:

### **●Company Information 公司信息**

\*Company Information 公司信息:

1. Company Name 公司名称

English: \_\_\_\_\_

中文: \_\_\_\_\_

2. Address 公司地址

English: \_\_\_\_\_

中文: \_\_\_\_\_

3. Communication 联系方式

联系人: \_\_\_\_\_ 职务: \_\_\_\_\_

TEL (电话): \_\_\_\_\_ FAX (传真): \_\_\_\_\_

E-mail (电邮): \_\_\_\_\_ Post Code (邮编): \_\_\_\_\_

### **●Product Details 产品信息**

\* Name of Product 产品名称:

English: \_\_\_\_\_

中文: \_\_\_\_\_



北京世纪通衡国际技术咨询有限责任公司

CBS INTERNATIONAL INDUSTRIAL TECHNOLOGY CONSULTING CO., LTD.

北京市翠微路 2 号中国印刷科学技术研究所科贸西座 X201 邮编: 100036

TEL: +86(0)10-68213996 FAX: +86(0)10-68215016

\* Please describe the equipment/products to be tested 产品描述:

1. Purpose to use 产品用途:

English:

\_\_\_\_\_

中文:

\_\_\_\_\_

2. Product specifications 产品说明:

(如产品原材料及性能指标, 主要成份、材料, 化学试剂的分子式, 电子产品的工作电压, 厨具的容积、规格、表面及内涂层材料等)

English:

\_\_\_\_\_

中文:

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

3. If possible, please attach a catalog sheet or pictures of the product. If you prefer, you may also mail or email these items separately using the contact info listed below. 如有可能, 请附上产品介绍(或使用说明书)及照片。也可将上述资料以邮寄或电邮的方式发送至:

Email: [info@cbsworld.com.cn](mailto:info@cbsworld.com.cn)

Address: 北京市翠微路 2 号中国印刷科学技术研究所科贸西座 X201 邮编: 100036

Attach File(s) 请在此注明您将提供的产品介绍文件名称: \_\_\_\_\_

We hereby authorize that CBS International Industrial Technology Consulting Co., Ltd. be the agency to handle all the matters of NSF testing and certification of all the products.

我公司授权北京世纪通衡国际技术咨询有限公司全权代理以上产品的 NSF 检测认证事宜。

Applicant Signature 申请人签章: \_\_\_\_\_

Date 日期: \_\_\_\_\_